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Geachte leden van de gemeenteraad,

Tijdens de behandeling van de Kadernota202l in de vergadering van de raad op 2 juli2020 is het

amendement "evenwichtige Kadernota2021" aangenomen. ln dit amendement zijn B

onderzoeksvragen door u geformuleerd. ln deze brief gaan wij in op de stand van zaken van de

onderzoeksvragen.

Twee onderzoeksvragen zijn uitgewerkt, de derde deels en de vierde is gestart

Behoud Servicepunt Bennebroek: onderzoek naar verrijkinq van de dienstverleninq

ln het servicepunt Bennebroek worden diensten aangeboden door loket Burgerzaken van de

gemeente, door Welzijn Bloemendaal en door de Bibliotheek.

De openingstijden van het loket Burgerzaken zijn teruggebracht omdat uit onderzoek gebleken is dat

de afhandeling van de aanvragen ook op één middag kunnen plaatsvinden. Uitbreiding (of verrijking)

van de gemeentelijke dienstverlening ligt niet voor de hand. Alle specialistische kennis en know how

op andere gebieden dan burgerzaken is aanwezig op het gemeentehuis in Overveen.

Welzijn Bloemendaal ziet beperkte mogelijkheden de dienstverlening uit te breiden. Een optie is om

de openingstijden van het Wmo loket te verruimen. Dit ligt echter niet voor de hand omdat op 19

november 2018 het college heeft besloten het inloopspreekuur terug te brengen naar 1x per week

gelet op het gering aantal bezoekers. Als verruiming gewenst is, zal er ook sprake zijn van

uitbreiding van de personele capaciteit in het Wmo loket. En dat heeft mogelijk financiële

consequenties.
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De bibliotheek is in de tweede helft van 2020 gestart met gesprekken met Welzijn Bloemendaal om
te onderzoeken of de stichting in het bibliotheekgebouw kan worden gehuisvest. De vraag is of de
volledige taakstelling (= € 135.000 vanaf 2024) via deze weg kan worden gerealiseerd. Het is
mogelijk dat aanvullende maatregelen nodig zijn zoals het beperken van de dienstverlening. Dat kan
dus ook gevolgen hebben voor Bennebroek.
Als uitbreiding of verrijking van de dienstverlening door de bibliotheek gewenst is, dan kan dat
financiële consequenties hebben (meer subsidie).

Loqopedie: onderbrenqen in taakveld oreventief ieuqdbeleid ?
Op de vraag of logopedie onder preventief jeugdbeleid valt is geen eenduidig antwoord te geven. ln
het land zijn voorbeelden te vinden van gemeenten die logopedie inzetten als preventief jeugdbeleid,

er ziin echter ook gemeenten die dat niet doen. ln de omliggende gemeenten in de regio Zuid-
Kennemerland ís dit niet het geval.

Het is belangrijk om na te gaan wat de effecten zijn van de logopedische screening en of dit leidt tot
een besparing op kosten van de gespecialiseerde jeugdhulp. Het college is dit aan het onderzoeken
en zal de raad over de toekomst van (gemeentelijke) logopedie een voorstel voorleggen op I juli
(commissie samenleving 23 juni). Er zijn een aantal scenario's mogelijk:
- De gemeente blijft ook in de toekomst logopedische screening uitvoeren op scholen (de kosten

blijven gelijk);

- De gemeente stopt met het logopedische screening (personele gevolgen maar levert op termijn
kostenbesparing op).

Een ander scenario is het onderwijs of het CJG Kennemerland verzoeken de logopedie over te
nemen. De verwachting is echter dat dit niet zal leiden tot een kostenbesparing. ln het voorstel zal
het college ook de gevolgen van de verschillende scenario's beschrijven.

Haalbaarheid financieel duurzame verzelfstandiqinq van de muziekschool
Op 26 januari 2021 is door het college de bestuursopdracht vastgesteld in verband met deze
onderzoeksopdracht. Deze bestuursopdracht treft u als bijlage aan.
Gelijktijdig heeft het college besloten het onderzoek door een externe partij te laten uitvoeren

Begin februari is een viertal externe adviseurs aangezocht offerte te doen voor het onderzoek en een
plan van aanpak in te dienen. Deze adviseurs hebben in het recente verleden gelijksoortige
onderzoeken afgerond.
Er ziin twee gerenommeerde adviesbureaus benaderd, een kleinschalig bureau en een zzp'er.

Begin maart zijn de ingekomen stukken bestudeerd en voorgelegd aan de leden van de stuurgroep.
De stuurgroep bestaat uit wethouder Cultuur, de directeur van de gemeentelijke muziekschool Jaap
Prinsen en een onafhankelijk manager van de gemeente Bloemendaal.

De stuurgroep heeft bureau Berenschot geselecteerd op grond van ervaring en kennis van het
culturele werkveld, referenties en de hoogte van de offerte. Het feit dat de betreffende onderzoeker
heeft meegewerkt aan de totstandkoming van de cultuurnota in 2016 heeft ook een rol gespeeld.
Het kleinschalige bureau zag geen gelegenheid de opdracht aan te nemen en de zzp'er was te duur
De onderzoeker wordt lid van de stuurgroep.

Op l5 maarl2O2l is bureau Berenschot gevraagd genoemd onderzoek op zich te nemen. We
streven er naar dat medio mei 2021 het onderzoek is afgerond. Nadien wordt de rapportage aan het
college en raad voorgelegd.
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Meer soecifiekere en stimulerende subsidiërino voor monumenten

Het college stelt voor de geldende subsidieregeling voor onderhoud van monumentale panden

ongewijzigd in stand te laten.

Bijde beoordeling van nieuwe subsidie aanvragen zalwel worden meegenomen, dat verzoeken die

primair bijdragen aan het in stand houden van de monumentale waarde van een pand of perceel

zullen voorgaan op aanvragen die alleen betrekking hebben op normaal periodiek onderhoud

(bijvoorbeeld schilderwerk).

Dilzal echter alleen het geval zijn als door een stijgend aantal aanvragen of de hoogte van de

verstrekte subsidiebedragen budgetten dreigen te worden overschreden. Tot op heden zijn de

hiervoor beschikbare subsidiebudgetten jaarlijks altijd voldoende gebleken om alle binnenkomende

verzoeken te honoreren.

Overi ge onderzoeksvragen worden n iet u itgewerkt
Per brief van l5 december 2020 (ons kenmerk 2020004725) is uw raad meegedeeld dat er vier van

de acht onderzoeksopdrachten worden uitgewerkt. De overige vier onderzoeksopdrachten te weten

het verlagen van de subsidies aan sportverenigingen, minder culturele activiteiten, het afschaffen

van de vaste bijdrage aan Caprera en het beperken van de taken van Welzijn Bloemendaal, worden

niet uitgewerkt.

Het college werkt deze onderzoeken niet uit omdat de onderzoeksopdrachten rechtstreeks

verbonden waren aan bezuinigingen, die in hetzelfde amendement door uw raad zijn geschrapt en

deels zijn vervangen door andere bezuinigingen.

Met vriendelijke groet,

burgemeester en wethouders van. Bloémendaal,

, burgemeester

secretaris




